
Høringssvar kommuneplan; Lystbådehavne i Svendborg  
 
Flere -og større- bådpladser i lystbådehavnene. 
 
Det er vigtigt at vi sørger at få bygget flere bådpladser, da efterspørgslen er meget stor, og 
folk står i årelange køer for at få en bådplads.  
Dette bør vi udnytte, da det har stor betydning for mange folk, der påtænker at flytte til 
Svendborg, og de sejlere der allerede bor her. 
Her er det vigtigt, at der også oprettes bådpladser til de større både på 45+ fod, da bådene 
bliver større og større, og de bådpladser, der er nu, er lavet til de bådtyper som var 
populære for mange år siden. 
 
Vi skal desuden sørge for at tilføre de nødvendige midler til vedligehold og renovering af 
vores lystbådehavne, da disse havne i tillæg er meget vigtige for vores (sejler)turisme, 
samt ikke mindst vores borgere, som har deres både liggende i havnene til hverdag. 
 
Ud over dette, vil et evt. båd-servicecenter på Østre Kaj (jf. høringssvar fra undertegnede 
”En levende erhvervshavn med fokus på lystsejlads”), også skabe øget behov for 
bådpladser i kommunen. 
Finansiering ville evt. kunne opnås med hjælp fra private investorer og fondsmidler. 
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